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Awaken
 Your World.
 潛能覺醒
IONIQ 6 is designed and engineered to seamlessly enhance your daily 
living space to awaken your potential. 
With an aerodynamic streamlined silhouette, mindful cocoon-like 
interior, and personalised features such as EV Performance Tune-up, 
IONIQ 6 redefines the boundaries of electric mobility.

簡潔流麗車身線條，無微不至的車廂佈局。純電動型號 IONIQ 6
雲集空氣力學與嶄新EV Performance Tune-up等科研精粹，以更宏觀
視野覺醒潛能。
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Electrified Streamliner 
揭示電能世代流線型設計

18-inch alloy wheels 
18吋合金輪圈

Parametric pixel high-mounted stop lamp (HMSL)
點陣式上置煞車燈 (HMSL)

The aesthetic and functional blend harmoniously in the streamlined silhouette of IONIQ 6.
The single-curved aerodynamic design minimises air resistance, leading to smooth and dynamic driving.

一氣呵成的空氣力學設計，IONIQ 6 以更低風阻帶來強勁而流暢的操控表現，美學與力學兼容並濟。

Parametric pixel lights (Projection type full-LED headlamps)  
點陣式組合燈 (投射式全 LED 頭燈)

New Hyundai emblem
全新 Hyundai 徽章
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Button-less Slim Door / Dual-color Ambient Lighting

無按鈕門邊 / 雙色氣氛燈

The buttons from the front doors have been moved to the centre console to provide more room 
and storage. The dual-colour ambient mood lights installed in the upper and lower door trims can 
be selected from 64 colors or six dual-colour themes to suit drivers’ moods.

一般前門上的按鈕現改設於中控台，為車廂帶來更多儲物空間。門邊上下方的雙色氣氛燈包括64種顏色
及6個雙色主題，配合不同的兜風心情。

Healing 
forest

Wonderful 
day

Creative
moment

Concentration Mind care Meditation

Interactive Pixel Lights / Interactive LED Lights
互動點陣式組合燈 / 互動式 LED燈

The 4-dot Interactive Pixel on the steering wheel and lights on crash pad  
indicate the car’s status, such as “welcome”, “goodbye” and “voice recognition”.

四顆位於軚盤的互動式Pixel組合燈及防撞墊上的LED燈顯示車輛的不同狀態 
(歡迎/再見及語音識別功能等)

Mindful cocoon 
無微不至的車廂設計
IONIQ 6’s cocoon-shaped interior accommodates a comfortable hideaway with ample space, 
user-considered architecture and features. 

IONIQ 6的寬敞車廂薈萃以人為本的結構及精選配備，為你於忙碌過後帶來恬靜從容。

Bridge-type Centre Console 
橋式中控台

Transparent Materials & In-car Storage
透明物料 & 車廂儲存
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53.0kWh
Standard range
標準續航距離 

Motor 馬達 Battery 電池

239kW
Dual-motor AWD 
雙馬達四輪驅動

111kW
Single-motor 2WD  
單馬達後輪驅動 

77.5kWh
Long range
長續航距離
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EV Performance Tune-up

Drivers can adjust motor power, acceleration sensitivity, 
steering effort and driveline mode to meet their driving style. 

駕駛者可選擇不同的馬達輸出、加速敏感度、轉向力度及綫道 
模式，配合不同的駕駛需要。

Electric Active Sound Design (e-ASD)  
Electric Active聲音設計 (e-ASD)

The IONIQ 6 enhances driving pleasure by offering 
spaceship-like virtual driving sounds. 

The IONIQ 6 以虛擬太空艙的音效，為你帶來更耳目一新的
駕駛樂趣。

Speed Sync Lighting 
與車速同步的燈光效果

Brightness of the front cabin lighting shifts from 10% at 30km/h 
to 100% at 100km/h, providing a dynamic driving experience. 

車廂前方的燈光光度可由時速30公里時的10%提升至時速 100公里 
時的100%，帶來更具動感的駕駛體驗。

Driving 
駕駛體驗
Enjoy the performance of the IONIQ 6, designed to satisfy drivers’ needs.

IONIQ 6 以度身訂造的智能配置，配合不同的行車需要。
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Relaxation Comfort Seat (1st row) 
前排 Relaxation Comfort座椅 

Lean back and relax. The front seats are 8-way adjustable – and fold flat for a power nap 
with the push of a button. 

前排座椅可進行8向調節，只需按一下按鈕即可折疊放平。

Vehicle-to-Load (V2L)  
Vehicle-to-Load (V2L) 科技

V2L is the innovative feature of IONIQ 6 that allows you to plug in electrical devices and appliances into 
the power outlet from inside or outside of your car. General electric power (230V/120V) is provided inside 
and outside, and you can use 3.6kW for 230V power devices and 1.9kW for 120V power devices.  

IONIQ 6的Vehicle-to-Load科技 (V2L)讓你於車廂內外以230V/120V電源為不同電器充電。你可為230V器材使用
3.6kW及為120V器材使用1.9kW。

Convenience
無比便捷
Experience the IONIQ 6’s wide range of convenience features. 
IONIQ 6換上一系列貼心配備，為你時刻帶來無比便捷。
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Integrated display 
綜合顯示屏

The 12.3-inch digital cluster and same-size infotainment touchscreen are integrated into a single screen 
for a wider view with easy access to all essential information. 

將12.3吋數碼儀錶板及12.3吋觸控式資訊屏幕合而為一，為你帶來更廣闊視野，輕鬆掌握各項資訊。

Premium Bose Sound System 
Bose高級音響系統

Immerse yourself into a world of exquisite sound with eight high-performance speakers optimally tuned 
to deliver a sensational listening experience. 

以8個高性能揚聲器包圍，讓您沉浸在精緻的聲音世界中，創造震撼人心的聆聽體驗。
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Interactive Pixel Lights (battery status) 
互動點陣式組合燈 (電池狀態)

The 4-dot Interactive Pixel on the steering wheel displays the IONIQ 6’s charge status. 

四顆位於軚盤的互動式Pixel組合燈顯示IONIQ 6的充電狀態。

18 614 

Supports 400V and 800V ultra-fast / fast charging
支援400V及800V 特快/快速充電 

Time required to charge from 10% to 80% at a 350kW DC station 

於350kW直流電充電站由10%至80%只需

Driving range
續航距離 

(WLTP-estimated, 77.4kWh battery, RWD, 18-inch wheels) 
(WLTP測試標準、77.4kWh電池、後輪驅動、18吋輪軚)

Charging
充電模式
Experience fast and convenient charging with your IONIQ 6. 

IONIQ 6 高速而便捷的充電模式。

mins
分鐘

km
公里
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Eco-processed leather 
環保皮革

The leather used for the seats was processed in an eco-friendly manner
through the use of flaxseed oil extract.

座椅皮革的環保工序均採用亞麻籽油精華。可分解之熱塑性聚烯烴防撞墊。

BIO-TPO crash pad 
可分解之熱塑性聚烯烴防撞墊

Eco-friendly fibres from thread extracted from sugar cane are used
in the crash pad. 

防撞墊採用由蔗糖精華提煉的環保纖維製成。

Ecologically responsible
永續材料應用
Inspired by today’s eco-conscious consumers, sustainable materials are used for the exterior and interior of IONIQ 6. 

秉持可持續發展的設計理念，IONIQ 6車廂內外均選用多款環保物料，與駕駛者一同邁向更潔淨未來。
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Bio paint 
有機顏料

The dashboard and door trims are coated in a special BIO-paint 
made with rapeseed flowers and corn extracts.

儀錶板及車門飾邊均採用由油菜花及粟米精華特製的有機顏料。

BIO-PET yarn headlining 
環保聚對苯二甲酸乙二醇酯車廂頂篷

Headliner material comprises eco-friendly fibres extracted
from sugar cane. 

車廂頂篷採用由蔗糖精華提煉的環保纖維製成。

Recycled fisher-net carpet 
循環再用魚網地氈

The carpet and mats in the IONIQ 6 are made from used fishnets. 

IONIQ 6的地氈等均由舊魚網製成。
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Lane Following Assist (LFA)
車道保持輔助系統 (LFA)

Keeps you centred and safer. When activated, it keeps the vehicle centred 
in its lane at speeds between 0 and 180 km/h on highways and city streets.  
啓動後，當汽車以時速0至180公里於公路或街道行駛，系統便會將汽車保持於線道中間。

Blind Spot Collision-Avoidance Assist (BCA)
盲點偵測及碰撞預防系統  (BCA)

Delivering more safety in dense traffic, BCA will warn you and automatically apply the left or right brakes 
and control the steering when a vehicle is detected in your blind spot and you begin to change lanes.
當其他車輛於盲點出現而你正準備轉向，BCA會發出警示及自行啓動左或右邊的制動系統及控制轉向。

Forward Collision-avoidance Assist (FCA)
自動緊急煞車系統 (FCA)

Stops your car fast, even if you’re distracted. FCA alerts you to slowing or stopped vehicles as well as cyclists 
and pedestrians in your path – and automatically applies full braking power if you don’t react in time.
當前方出現單車或行人，FCA會發出減速或停車警示。如你未能及時作出反應，FCA便會自行煞車。

Lane Keeping Assist (LKA)
車道偏離警示系統 (LKA)

Helps keep you on the straight and narrow. LKA sends visual and audible alerts if you start drifting out 
of your lane without signalling and initiates subtle corrective steering assistance to bring you back. 
當你沒有使用轉向燈號而汽車正偏離線道，LKA便會發出聲音及燈號警示，並協助修正及保持於線道行駛。

Hyundai Smart Sense.
Enjoy greater safety and convenience with Hyundai Smart Sense, our cutting-edge safety and driver assistance system, for added peace of mind with the IONIQ 6.

IONIQ 6配備嶄新安全及駕駛輔助系統Hyundai Smart Sense，為你帶來更安全而便捷的駕駛體驗。
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Leading Vehicle Departure Alert (LVDA)
前車起步警示系統 (LVDA)

This clever feature for city driving alerts the driver when the vehicle in front departs from an idle state, 
like at a stoplight or in a traffic jam.
當前方車輛開始起步，例如於停車標誌或交通擠塞時，智能系統便會發出警示。

High Beam Assist (HBA)
高燈輔助系統 (HBA)

Less stress and maximum visibility. Detects oncoming vehicles and vehicles in the same lane ahead 
and switches to low-beam as appropriate, reactivating the high-beam when no vehicles are detected.
當系統偵測到有前方及迎面車輛，系統便會轉用低燈。沒有偵測到車輛時便會使用高燈，
確保駕駛者清楚看到路面情況。

Rear Cross-Traffic Collision-Avoidance Assist (RCCA)
後側防撞輔助系統 (RCCA)

Perfect for parking lots. When reversing out of areas with low visibility, the system not only warns the driver 
if vehicles approach from the side – it also applies the brakes automatically.
倒車時，系統會偵測來自兩邊的車輛並自行煞車，避免於停車場因看不到其他車輛而發生意外。

Driver Attention Warning (DAW)
駕駛者疲勞警示 (DAW)

When a pattern of fatigue or distraction is identified, the system gets your 
attention with an alert and pop-up message suggesting a break.
當偵測到駕駛者疲倦或不專注，系統便會發出警示及示意駕駛者休息。

Photo for reference only  圖片只供參考



20

Leather-upholstered steering wheel 
皮革軚盤

Wireless charging system 
無線充電設備

Dual-zone fully automatic air conditioning 
雙區域自動空調系統

Parametric pixel high-mounted stop lamp 
(HMSL) 
Parametric pixel上置煞車燈  (HMSL)

Flush door handles 
隱蔽式門柄

Smart power tailgate  
智能電動尾門

Full LED rear combination lamps 
Parametric Pixel尾燈組合

Shark antenna 
鯊魚鰭天線

Full LED headlamps (Projection type)  
全LED頭燈 (投射式)

Outside mirrors 
側鏡

Features
配備
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18-inch alloy wheels 
18吋合金輪圈

20-inch alloy wheels (optional) 
20吋合金輪圈 (可選配)

Walk-in device 
側面調整快捷鍵

Relaxation comfort front seat 
休閒舒適前座椅 

Heated rear seats 
暖氣後座椅

Ventilated cooling & heated front seats 
前排冷暖座椅

12.3-inch colour LCD cluster 
12.3吋彩色數碼儀錶板

Blind-spot view monitor (BVM) 
盲點監控影像系統

Surround view monitor (SVM)  
360度全景泊車鏡頭
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Interior colours 內籠顏色

Exterior colours 車身顏色

Leather

Eco-leather

Cloth

Leather

Eco-leather

Black monotone (NNB) 

黑色單色內籠

Exterior 
colours

Abyss 
black pearl

(A2B)

Serenity
white pearl

(W6H)

Curated
silver metallic

(R9S)

Gravity gold 
matte | Aphotic

(W3T)

Nocturne
grey metallic

(T2G)

Nocturne grey
matte | Aphotic 

(T9M)

Transmission
blue pearl

(NY9)

Biophilic
blue pearl

(XB9)

Digital
green pearl

(RG9)

Digital green
matte | Aphotic 

(R5M)

Byte
blue

(UCB)

Ultimate
red metallic

(R2P)

Bottom 
cladding

Medium silver
 metallic

Medium silver
 metallic

Black 
metallic

Black 
metallic

Medium silver
 metallic

Medium silver
 metallic

Black 
metallic

Medium silver
 metallic

Medium silver
 metallic

Medium silver
 metallic

Black 
metallic

Black 
metallic

Dark/light grey two-tone (YTH)

灰色雙色搭配內籠
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Specifications and dimensions 規格及呎吋

Unit 單位 : mm
*20" wheel 輪圈 (18" wheel 輪圈)

1,495

Wheel Tread* 輪距 1,639 (1,644)4,855 
2,950

Overall Length 全長
Wheel Base 軸距

Overall height 
全高

Overall Width 全闊
Wheel Tread*  輪距

1,880
1,630 (1,635)

Type 類別 IONIQ 6 Range+ AWD

Motor Type 馬達類別 Permanent Magnet Synchronous Motor 永磁同步摩打

Max. Speed (km/h) 最高速度 185

Max. Power (PS) 最大馬力 326

Max. Torque (kg·m) 最大扭力 61.7

Acceleration (0 - 100 km/h) (sec) 加速 5.1

Transmission 傳動
Single Speed Reduction Gear 單速減速齒 AWD 四輪驅動

Suspension 懸掛系統
Suspension Type (Front) 懸掛(前) MacPherson Strut 麥花臣支柱式懸掛

Suspension Type (Rear) 懸掛(後) Multi-Link Type 多連桿式懸掛

Brake 制動系統
Brake Type (Front/Rear) 制動 (前 / 後) Ventilated Disc 通風碟

Battery 電池
High Voltage Battery Capacity (kWh) 高壓電池容量 77.5

Electric Range (km)¹續航力 583

Charging Time² 充電時間
Charging Standard 充電標準 Combo 2

Quick Charge 快速充電

Standard 標準 (100%) 32hrs 45mins

Medium 中速 (100%) 7hrs 20mins

Quick 快速 (80%)
50kW: 73mins

350kW: 18mins

Weight 重量
Curb Weight (kg) 整車重量 2,095

Gross Vehicle Weight (kg) 車輛總重 2,520

1 The electric range is based on WLTP regulations. 續航力是根據全球輕型車測試規範標準下測試。 
2 Depending on the condition and durability of the high voltage battery, charger specifications, and ambient temperature, the time required for charging the high voltage battery may vary. 
  根據高壓電池的狀況和耐用性、充電器規格和環境溫度，為高壓電池充電所需的時間可能會有所不同。



• Hyundai Motor Company and Hyundai Hong Kong Co. Limited reserve the rights to change  
specifications and equipment without prior notice.

• Some of the equipment illustrated in this catalogue may not be supplied as standard equipment.
• The colour plates shown may vary slightly from the actual colours due to limitations of the printing  

process. Please consult your dealer for full information and availability on colours and trims.
• 5-year unlimited mileage factory warranty.
• Manufacturer’s warranty for high voltage battery is 8 years/160,000km (whichever comes first).

Copyright © 2023
www.hyundai.com/hk
Hyundai Hong Kong Co. Limited 

本公司保留改變規格及設備的最終權利 ， 恕不另行通知 。
本小冊子內容部份設備或非標準配備 。
基於印刷過程的限制 ， 本小冊子所顯示的顏色與實物顏色或稍有偏差 。 請向零售商索取內飾和顔色的詳盡資料 。
原廠保用為五年無限里數 。
高壓電池原廠保用為八年/十六萬公里，以先到者為準。
 

HyundaiHK hyundaihongkong

Showroom 陳列室
Shop 1, G/F, YHC Tower, 1B Sheung Yuet Road, Kowloon Bay, Kowloon
九龍九龍灣常悅道1號B恩浩國際中心地下1號舖   Telephone 查詢電話: 3428 8288
Service Centre 維修中心
Kwai Chung 葵涌 
1/F, 26-30 Wo Yi Hop Road, Kwai Chung, N.T.
新界葵涌和宜合道26-30號1樓   Telephone 查詢電話: 3421 0640
Tin Shui Wai 天水圍
DD124 & 127 Kiu Tau Wai, Kiu Cheong Road, Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T. (Entrance on Kiu Cheong Road)
新界元朗天水圍橋昌路橋頭圍 DD124 & 127 (橋昌路入)  Telephone 查詢電話: 3105 3828


